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Grundejerforeningen Byvejens Villaby 

Mødereferat 

Mødedato Mandag den 19. august 2024 klokken 19  

Emne Bestyrelsesmøde i Byvejens Villaby 

Deltagere Marianne, Rasmus, Jens, Karen, Lene 

Afbud Maria, Ingelise 

Referent Jens  Dato 19.08.2024 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
OK 
 
2. Valg af referent og ordstyrer 
Jens og ingen valg 

3. Referat fra sidste møde (27. maj) 
Godkendt – og underskrevet 

4. Nyt fra formanden 
Intet nyt over sommeren 

 
5. Nyt fra Kasserer  
Alle kontingenter er betalt 
Ingen yderligere spørgsmål til regnskab 

6. Dokumenter m.m. fra Bent (Jens) 
Bent har overleveret dokumenter, disse blev overrakt til Rasmus. 

Rasmus har fået adgang til de relevante systemer. Dog mangler en smule omkring e-boks. Marianne sender 
dokument omkring adgang til Rasmus.  

Det eneste der ikke kan ændres nemt, er telefonnummer.  

7. Fartdæmpning på vejene (Rasmus) 
Baseret på diskussion i Facebook gruppen har Rasmus undersøgt muligheden for etablering af 
fartbegrænsning på vejene. Der er diverse regler og krav, bl.a. at der skal være 50cm i hver side af vejen. 

Det kræver en generalforsamlingsbeslutning at få etableret fartbegrænsning. 

På de offentlige veje er reglerne en smule anderledes. Her er bl.a. krav til gennemsnitshastighed. 
Kommunen forbereder en hastighedsmåling, til afvikling efter parkeringszone-etablering.  

8. Status Veje og Parkering 
Parkeringszonen er godkendt og planlægningen er i gang. En beboer er blevet orienteret at vi skal forvente 
at etableringen er et godt stykke efter sommerferien. Kommunens folk har været forbi og set på mulige 
placering af skilte m.m. Jens prøver at få en tidsplan ud af kommunen.  
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Vejene. De sidste store huller på hhv. Dueoddevej, Finnedalsvej og Sandkåsvej er lappet. Der mangler et par 
huller på Risebækvej. Jens udbedrer. 
Jens følger op på tilbud til renovering af kloak ved Dueoddevej 3. 
 
9. Hjemmeside og nyhedsbrev 
Intet nyt. 

10. Sociale aktiviteter 
Vi arbejder med fastelavn som ”første” arrangement. 
Opfordring til at fejre Halloween – beskriv konceptet på Facebook 

Jens skriver en kommentar til nyhedsbrev omkring at Bestyrelsen arbejder med sociale arrangementer, og 
at vi vil afholde Fastelavn søndag d. 2. marts. – Henvis til Facebook omkring detaljerne.  
Lene skriver opslag omkring Halloween.  

11. Eventuelt 
Jens ser på booking af biblioteket til generalforsamling.  

12. Næste møde 
Bestyrelsesmøde 28. oktober klokken 19.00 
 
Mødet afsluttet 20:15 
 

Næste møder: 

6. januar klokken 19.00 

17. marts klokken 19.00 

Generalforsamling 28. april 2025. 

 


